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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/17-08/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,  31.08.2017. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 35. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
35. sjednica VMO Draga održana je 31.08.2017. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Bojan Mikuličić, zamjenik predsjednika VMO 
• Boško Slavić, član VMO 
• Vesna Pogorilić, član VMO  
• Ivica Širola, član VMO 

 
Ostali nazočni  

•  

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Hrvoje Slavić, predsjednik VMO 
 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 34. sjednice VMO Draga: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Upute za prijavu programske aktivnosti Vijeća MO za 2018. godinu 
2. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Zamjenik predsjednika je informirao članove Vijeća da je iz Odjela za gradsku samoupravu i 
upravu dobiven materijal s uputama za prijavu programske aktivnosti Vijeća mjesnih odbora 
koje financira Odjel za gradsku samoupravu i upravu za 2018. godinu, te materijal s uputama 
o financiranju programa rada Vijeća MO-a za 2018. godinu. U postupku prijave prijedloga 
programa i odobravanja financijskih sredstava navedeno je da Vijeća Mjesnih odbora 
prijedloge programa dostavljaju Odjelu za gradsku samoupravu i upravu - Direkciji za mjesnu 
samoupravu isključivo na propisanim obrascima za prijavu programa elektronskom poštom i 
to zaključno s 30. rujna 2017. godine. 
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Zamjenik predsjednika moli članove Vijeća da prouče dobivene materijale, te da sagledaju 
dosadašnje realizirane programske aktivnosti Vijeća, te prema dobivenim rezultatima i 
izrađenim izvještajima pripreme moguće prijedloge i sugestije koje će pomoći pri pripremi i 
donošenju prijedloga programskih aktivnosti Vijeća MO za 2018. godinu 
Zaključak:  
VMO Draga je primilo na znanje. 
 
 
AD 2 
• VMO Draga nakon što je uputilo K.D. „Autotroleju“ d.o.o. i Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti dopis građana tj. peticiju 
mještana u svezi korekcije autobusne linije 9., dobilo je odgovor od Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkcije plana, razvoja i gradnje u kojem je navedeno sljedeće: 
Sve promjene vezane uz promjenu voznog reda linije javnog gradskog prijevoza utvrđuje 
Uprava društva uz suglasnost Nadzornog odbora, a sve temeljem promjene potreba 
korisnika. 
Prema analizama K.D. Autotrolej koji prati korištenje svake linije na tjednom nivou, utvrđeno 
je da je na liniji 9 u zadnjem tjednu prije završetka nastave u osnovnim i srednjim školama 
(5.06.-10.06.) koristilo 1.038 putnika ili 7,5 putnika po polasku. Dakle, aktivni su učenici i 
studenti, radnim danom je ostvareno prosječno 190 putovanja u 25 polazaka i povratka, a 
subotom svega 82 putovanja u 14 polazaka i povratka. 
Prilikom definiranja voznog reda sagledavaju se prijevozne potrebe. Za sada, prema 
dobivenim analizama iz K.D. Autotrolej, kapaciteti linije, broj prolazaka odgovara prijevoznim 
potrebama stanovnika MO. U testnom period prilikom uvođenja ove linije 2010.g., ukinuto je 
prometovanje nedjeljom radi nezainteresiranosti građanstva za nedjeljnim putovanjima. 
Uvođenjem dodatnih linija, za čija uvođenja trebaju i opravdani razlozi, ostvarivale bi pojačani 
dodatni trošak za koji u ovom trenutku nema opravdanja, poglavito stoga što na ovoj liniji 
prometuju i prigradske linije. 
Zaključak:  
VMO Draga se je jednoglasno složilo da će se navedeni odgovor koje je Vijeće MO Draga 
dobilo od Odjela gradske uprave za komunalni sustav, Direkcije plana, razvoja i gradnje, a 
vezano uz zahtjev za korekciju autobusne linije 9., pismeno dostaviti gđi Dubravki Čargonja. 
 
• U razdoblju od 14. do 31. srpnja 2017. prema usvojenom Planu Vijeća MO Draga o 
raspodjeli sredstava za komunalne prioritete na području mjesnog odbora Draga za 2016. 
izvedeni su radovi na sanaciji kolnika na sljedećim lokacijama: Ulica Orlići od kbr. 47 prema 
Područnoj školi Draga, Ulica Brig od kbr. 71/6 do kbr.73/9, Ulica Brig od kbr.79 do kbr.79A, 
Ulica Tijani kod kbr.49. Predmetne radove Rijeka Promet ugovorio je s tvrtkom Kvarner 
graditeljstvo d.o.o. iz Rijeke. 
 
• U mjesecu srpnju 2017. iz prioriteta Mjesnog odbora Draga kao prelazni radovi 2016/2017 
godina. započeli su radovi na sanaciji kolnika u Ulici Gušć kod kućnog broja 52., međutim 
radovi do kraja srpnja još nisu završeni, te je nekolicina građana iz Drage dostavila 
primjedbu na tijek i neodgovornost izvođača. Rijeka Promet je dostavila odgovor da su 
radove koje su ugovorili sa tvrtkom ALMES d.o.o iz Viškova na sanaciji kolnika na 
predmetnoj lokaciji obustavili iz razloga što iste nisu bili u mogućnosti izvesti. U tijeku je bio 
postupak raskida Ugovora te odabir novog izvođača radova, a asfalt koji je ugrađen na 
kolniku je samo kao privremeno rješenje, kako bi se spriječile eventualne štete na motornim 
vozilima. Rijeka Promet je dostavio novu informaciju kojom su obavijestili o novom terminu 
početka radova na sanaciji kolnika i to od 2.08.2017. do 04.08.2017. Izvođač radova bio je 
tvrtka Kvarner graditeljstvo d.o.o iz Rijeke. Promet na tom dijelu ulice u vrijeme izvođenja 
radova bio je zatvoren za sva motorna vozila osim za potrebe lokalnog stanovništva. 
 
Informacije o prosljeđenom prema nadležnim službama: 
• Mještanka gđa. Margitić iz Ulice Tomasići obratila se je jer je uočena pojava žohara (iz 
kanalizacije), kod kbr. 12 i 13, te da je potrebno je provesti mjere dezinsekcije. 
• Mještani u naselju Tomasići dali primjedbu u svezi potrebe orezivanja grana koje idu na 
javne stepenice, a vode iz naselja Tomasići u naselje Orlići 2.  
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• Isto tako zatraženo je da je potrebno ukloniti nepoželjnu vegetaciju duž glavne draške 
prometnice kako ne bi izgledala zapušteno, a i zbog ugrožavanja sigurnosti odvijanja 
svakodnevnog prometa.  
• Mještani naselja Orlići obratili su se kako postoji potreba da se očiste od lišća i pijeska 
začepljene šahte i rešetke oborinskih voda koje se nalaze na cesti u naselju Orlići od kbr.42 
do kbr.19. 
• Uočeno je da se je na dijelu kolnika u naselju Pod Ohrušvom u blizini volvo servisa odlažu 
stare stvari i građevinski materijal, pa je zatraženo uklanjanje istog kako bi spriječili daljnje 
odlaganje i nagomilavanje tj. stvaranje deponija. 
• Mještanin Nikola Drča je prijavio da je u podnožju (gledajući prema zaobilaznici) ispod 
proširenja Brig koje se nalazi preko puta Područne škole Draga uočen matalni kontejner 
zapremine oko kubik i pol kojeg je potrebno izvući i adekvatno zbrinuti. 
• Na putu koji vodi od nerazvrstane ceste u blizini Brodokomercovog dućana prema glavnoj 
draškoj cesti kod Brig kbr.55 potrebno je ukloniti nepoželjnu vegetaciju, te mještani koji žive 
na toj lokaciji mole za pomoć kako bi se isto i izvršilo. 
• Obavijestili da je potrebno cijelom dužinom nerazvrstane ceste kroz Dragu izvršiti 
uklanjanje nepoželjne vegetacije kao i na javnim stepenicama koje vode od Orlića kbr.2 do 
Orlića kbr.52, uz cestu koja vodi do autobusne stanice ispod doma, uz zid Hrvatskog doma 
Draga, ukloniti nepoželjnu vegetaciju s ograde sportskog igrališta u Dragi, te u koritima koji 
se nalaze uz Hrvatski dom Draga. 
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

      Zamjenik predsjednika VMO „Draga“:  
                      Bojan Mikuličić 

  
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 


